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Zápis ze školské rady č. 6 

 

Datum a čas: 11.3.2014, 17:00 – 19:00 

Místo:  zasedací místnost MěÚ Staňkov 

Zapsal:  Karel Malík 

 

 

Přítomni – členové ŠR 

zástupci města - Mgr. Bc. Alexandr Horák, Karel Malík, Zdeněk Strousek 

zástupci školy - Mgr. Jiřina Vachtlová, Mgr. Ivana Hettlerová, Mgr. Zdeněk Valečka 

zástupci rodičů - Mgr. Ivana Fejtková, Ferdinand Schenk 

Přítomni - ostatní 

vedení školy – ředitel školy Mgr. Jaroslav Šobr, zástupkyně ředitele školy Mgr. Jitka Suchá 

vedoucí školní jídelny – Milada Žáčková 

rodiče – V. Drudíková, p. Drudík, A. Arrammachová 

Omluveni 

Věra Felixová 
 

 

Program: 

1. Úvod - agenda 

2. Kontrola úkolů z minulého jednání 

3. Školní jídelna 

4. Různé 

5. Personální změny ve vedení školy 

6. Usnesení 

7. Úkoly z jednání 

8. Závěr 
 

1. Úvod 

K. Malík přivítal všechny členy ŠR (včetně nově zvolené zástupkyně školy, Mgr. Ivany Hettlerové) a ostatní 

hosty. 
 

2. Kontrola úkolů z minulého jednání 

Č. úkolu Popis Zodpovídá Termín Stav 

U01/03 Zajistit aktuálnost informací (zápisy, atp.) o práci ŠR na 

webu školy. 

J. Šobr průběžně průběžně 

probíhá 

U01/04 Zajistit aktuálnost informací (zápisy, atp.) o práci ŠR na 

webu města. 

K. Malík průběžně průběžně 

probíhá 

U01/07 Svolávat následující jednání ŠR (cca 14 dní před 

jednáním). 

K. Malík průběžně průběžně 

probíhá 

U05/01 Na následující provozní poradě ZŠ (po schválení zápisu) 

informovat přítomné o průběhu jednání ŠR. 

J. Vachtlová po schválení 

zápisu 

splněno 

U05/02 Postoupit dopis J. Roubalové k projednání na Radu 

města Staňkov a současně reagovat pisatelce podnětu. 

K. Malík 10.10.2013 splněno 

U05/03 Informovat Z. Sellnarovou o projednání jejího dopisu. K. Malík 10.10.2013 splněno 

U05/04 Zveřejnit informace o změně odhlašování obědů (web 

školy, informační tabule, žákovská knížka). 

J. Šobr 14.10.2013 splněno 
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3. Školní jídelna (ŠJ) 

J. Šobr informoval přítomné o současném stavu 

- od 24.2.2014 je možnost výběru ze dvou jídel (po-čt) - zkušební provoz možnosti výběru bude ukončen 

s koncem tohoto školního roku 

- veřejné ohlasy žáků, rodičů a pedagogů jsou kladné (všichni chápou, že především na konci doby 

vydávání obědů již nelze garantovat možnost výběru) 

- zatím nelze objednávat přes web 

Dále J. Šobr informoval o referenční návštěvě jídelny v ZŠ Dobřany (cca 900 obědů/den) 
 

A. Horák informoval o referenční návštěvě Gymnázia a ZŠ Františka Křižíka v Plzni 

- důvodem bylo získat bližší informace o procesu stravování ve ŠJ, kterou provozuje Scolarest 

- v současnosti zástupci města Staňkov nezvažují změnu provozovatele ŠJ 
 

ŠJ ve Staňkově navštívila pí. Černá (vedoucí jídelny ZŠ Dobřany) – cílem bylo seznámit se především 

s technickým stavem jídelny a doporučit zlepšení, vedoucí ke zkvalitnění služeb. 
 

Podmínkou pro rutinní provoz s výběrem ze dvou kvalitních jídel (předpoklad od 9/2014) jsou minimálně 

následující finanční investice 

- pojízdný jídelní vozík pro výdej obědů (bude financováno z rozpočtu školy) 

- konvektomat (předpoklad, že bude financováno z rozpočtu města) 

- elektronický objednávkový systém (předpoklad, že bude financováno z rozpočtu školy) 
 

Dle všech přítomných v současnosti nikdo neeviduje stížnosti na kvalitu jídel nebo služby v rámci jídelny. 
 

Přítomní chápou, že možnost výběru ze dvou jídel není jediné měřítko kvality školní jídelny. Jistě je to však krok 

správným směrem a společně s udržením (zlepšením) kvality jídla bude drtivá většina strávníků (rodičů) 

spokojena. 
 

Po ukončení diskuse k tomuto tématu K. Malík požádal M. Žáčkovou, V. Drudíkovou, p. Drudíka a 

A  Arrammachovou k opuštění jednání. Současně jim poděkoval za účast, připomínky a názory. 
 

4. Různé 

- zápis do 1. ročníku 

K zápisu do 1. tříd se dostavilo 74 dětí, z nich o přijetí požádalo 59. V 4/2014 vedení školy rozhodne, zda v rámci 

1. ročníku zřídí 2 nebo 3 třídy. 
 

- plavecký kurz 

Kurz proběhl pro ročníky 2-3 v 12/2013 a 1/2014. V tomto školním roce byla poměrně vysoká účast žáků, která 

byla pravděpodobně podpořena finanční dotací města Staňkov (z rozpočtu města byla hrazena doprava, tzn. 

cca 500,- na žáka. Vedení školy také zajistilo potvrzení o absolvování kurzu pro žáky, kteří jsou pojištěni u VZP 

(lze následně nárokovat proplacení). 
 

- Anglie 

Na přelomu 4-5/2014 jedou žáci 2. stupně školy (cca 25) v doprovodu Mgr. L. Boudové do Londýna na 5-ti denní 

výlet, zaměřený na zkvalitnění anglického jazyka.  
 

- Německo 

Škola navázala partnerství se Základní školou Regenstauf (nedaleko Regensburgu). 

 

- investiční výdaje 2014 

J. Suchá upozornila na zvýšení investičních výdajů školy v tomto kalendářním roce  (přestavba dvou místností 

knihovny na učebny, vybavení nábytkem, zakoupení elektronického objednávkového systému do jídelny). 

V případě, že by finanční prostředky školy nepokryly tyto investice, jsou zástupci města připraveni s vedením 

školy jednat o finanční pomoci. 

http://www.firmy.cz/detail/361546-gymnazium-frantiska-krizika-a-zakladni-skola-plzen-bolevec.html
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- ostatní 

o žákovský ples proběhl dne 28.2.2014 

o pokračuje spolupráce s Diakonií Merklín 

o dne 30.5.2014 proběhne pro 1. stupeň školy a žáky MŠ sportovní den  - organizuje Z. Valečka 

o probíhají přípravy k organizaci oslav 100 let ZŠ 

o všichni pedagogové splňují podmínky odborné způsobilosti pedagogů (jeden pedagog tyto 

podmínky v současnosti nesplňuje - doplnění zahájí v tomto kalendářním roce) 

o přestěhování knihovny ze školy do prostor Lidového domu proběhne v průběhu letních 

prázdnin 
 

5. Personální změny ve vedení školy 

Dne 27.1.2014 byl do funkce radního Plzeňského kraje zvolen současný ředitel školy J. Šobr. Problematiku 

situace na postu ředitele/ky školy navrhl K. Malík diskutovat následujícím způsobem (viz níže). Takto 

schválenému návrhu odpovídal také průběh 

- stručné info k rozhodnutí J. Šobra o řešení aktuálního stavu – J. Šobr 

- doplnění informací  - A. Horák, J. Suchá 

- dotazy – všichni členové ŠR 

- diskuse/názory – všichni členové ŠR (před tímto poděkoval K. Malík zástupcům vedení školy J. Šobrovi 

a J. Suché za účast a současně je požádal, aby opustili jednání) 
 

Přijaté usnesení - Školská rada bere na vědomí rozhodnutí ředitele ZŠ Staňkov Mgr. J. Šobra pověřit k 1.4.2014 

(po dobu výkonu funkce radního Plzeňského kraje) Mgr. Jitku Suchou vedením ZŠ Staňkov. 
 

Hlasování:   PRO – 7  PROTI – 1 ZDRŽEL SE – 0 
 

6. Usnesení ŠR z jednání č. 6/2013 ze dne 11.3.2014 

ŠR po projednání 

a. bere na vědomí 

o rozhodnutí ředitele ZŠ Staňkov Mgr. J. Šobra pověřit k 1.4.2014 (po dobu výkonu funkce 

radního Plzeňského kraje) Mgr. Jitku Suchou vedením ZŠ Staňkov 
 

7. Úkoly z jednání 

Č. úkolu Popis Zodpovídá Termín Stav 

U06/01 Na následující provozní poradě ZŠ (po schválení zápisu) 

informovat přítomné o průběhu jednání ŠR. 

Z. Valečka po schválení 

zápisu 

nový 

U06/02 Zorganizovat volbu nového předsedy ŠR. F. Schenk příští jednání 

ŠR 

nový 

 

8. Závěr 

Na základě nesouhlasu s přijatým usnesením se rozhodl K. Malík ke dni 11.3.2014 odstoupit z postu předsedy 

ŠR. Do doby zvolení nového předsedy ŠR přebírá veškeré kompetence místopředseda ŠR F. Schenk. 
 

K. Malík všem přítomným poděkoval za dosavadní práci v rámci ŠR, proaktivní přístup, korektní jednání, 

nápady, názory a především za společný zájem a úsilí problémy skutečně řešit. 
 

Ověřil/schválil Datum Podpis 

Karel Malík 

člen ŠR 
14.3.2014 

 

 

 


